
Město Chodov - finanční výbor 
Z á p i s 

 

ze zasedání finančního výboru dne 16. března 2022 

─────────────────────────────────────────────────── 

 

Zúčastnili se: p. Matička, p. Cerovská, Ing. Hloušková, Ing. Hora, p. Franče,            

p. Smolka  

 

Omluven:  p. Randa 

 

Hosté:    Ing. Kubicová, Mgr. Soukup 

 

Program:  

 

1) Kontrola usnesení 
2) Rozbor hospodaření, účetní závěrka, závěrečný účet, zpráva o inventarizaci a 

finanční vypořádání Města Chodova za rok 2021 včetně zprávy o výsledku 

přezkoumání hospodaření   

3) Návrh rozpočtových změn a převod finančních prostředků schváleného rozpočtu 
roku 2022  

4) Organizační záležitosti, diskuse, závěr 
 

 

Předseda finančního výboru p. Karel Matička přivítal přítomné a zahájil jednání.  

 

Ad 1) Kontrola usnesení: usnesení č. 1/2022 a 2/2022 byla splněna projednáním ZM 

dne 3.2.2022.      

 

Ad 2) Rozbor hospodaření, účetní závěrku, závěrečný účet, zprávu o inventarizaci a 

finanční vypořádání Města Chodova za rok 2021 včetně zprávy o výsledku přezkoumání 

hospodaření předložila a podrobně okomentovala Ing. Kubicová. Zároveň omluvila pana 

auditora Ing. Grosse, který se nemohl jednání Finančního výboru zúčastnit.  

P. Matička ocenil zodpovědnost při zpracování Rozboru hospodaření a účetní závěrky 

i dobrý výsledek hospodaření Města Chodova v roce 2021 a protože nebyly žádné 

dotazy předložil návrh usnesení č. 3/2022, které bylo schváleno 6-ti hlasy. 

 

Ad 3) Návrh 18-ti rozpočtových změn na rok 2022 podrobně okomentoval pan 

místostarosta Mgr. Soukup. Uvedené rozpočtové změny budou kryty prostředky 

rezervního fondu. Dále byl projednán převod finančních prostředků schváleného 

rozpočtu na rok 2022 na výdaje na realizaci nové knihovny. Jedná se pouze o převod 

prostředků mezi kapitolou 39 – správa majetku města a kapitolou 40 – rozvoj města. 

Doplňující dotazy přednesl p. Smolka k bodu bývalých šaten ve Staré Chodovské a 

dále k bodu cyklostezky Chodov – Loket, odpověděl pan místostarosta. P. Franče měl 

dotaz ohledně převodu vozidla Škoda Fabia combi, které je v současné době ve 

vlastnictví Městského úřadu, Městské policii jako náhradního vozidla a jeho 

využití. Dotaz zodpověděli pan místostarosta Mgr. Soukup a Ing. Kubicová. 

P. Matička předložil návrh usnesení č. 4/2022, které bylo schváleno 6-ti hlasy. 

 

Ad 4) Bod organizační i diskuze neproběhli. 

 

 

P. Matička poděkoval za účast a ukončil jednání finančního výboru.  

 

Zapsala: Bc. Margit Műhlheimová    

 

 

 

 

 

Karel  M a t i č k a      

předseda finančního výboru 

 

 

rozdělovník: členové finančního výboru  

             starosta 


